

SECTEUR DE COTON REFORME AU TCHAD : EN MOUVEMENT OU STUCKED ?

[Favorite & sharing](#)
[Export BibTex](#)
[PDF Export](#)
[Report](#)

Article (sc. journal) of K. DJONDANG, M. FOK, B. WAMPFLER et N. TORDINA - 2008

Literature reference 2008, K. DJONDANG, M. FOK, B. WAMPFLER et N. TORDINA
SECTEUR DE COTON REFORME AU TCHAD : EN MOUVEMENT OU
STUCKED ?

Author K. DJONDANG, M. FOK, B. WAMPFLER et N. TORDINA

English title of the work COTTON SECTOR REFORMS IN CHAD: ON MOVE OR STUCKED?

Title of the work SECTEUR DE COTON REFORME AU TCHAD : EN MOUVEMENT OU STUCKED
?

Year of publication 2008

Author's email djondang_koye@yahoo.fr

Issue number of a journal, 1
magazine...

Journal or magazine Journal

Page number 4-14

Countries concerned Chad

Associated thesauruses

Saved on 2012-06-28

Modified on 2012-06-28

Administrated by [EMMANUEL Ehnon Gongnet](#)

Abstract

Bien que l'exploitation de pétrole brut domine le secteur principal au Tchad (64.6 % de la valeur ajoutée de secteur) l'agriculture avec des restes de coton importants. Dans le coton des zones(domaines) croissantes, 80 % des fermiers dans la zone de Savane cultivent coton (338500 tenues agricoles de 423000). Environ 2 millions de peuples dépendent du revenu de coton. Pendant plusieurs années, la viabilité de secteur de coton est en danger, mais la politique de libéralisation, comme il est préc...

English abstract

Even though the primary sector in Chad is dominated by the crude oil exploitation (64.6% of the sector added value) agriculture with cotton remains important. In cotton growing areas,

80% of the farmers in Savannah zone grow cotton (338 500 farm holdings out of 423 000). About 2 millions peoples depend on cotton income. For several years, the cotton sector viability is at stake but the liberalization policy, as it is advocated by the World Bank is not yet materializing because of two major ...

[Help](#) | [About](#) | [Contact us](#) | [Legal informations](#)

[English](#) | [Français](#)

[AfomdNET](#) | [Cantool](#) | [CIRAD](#)

© Copyright CIRAD 2010-2020